
BR.0002.11.2012
PROTOKÓŁ Nr XXVII/12

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach
z dnia 12 grudnia 2012 roku

XXVII sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania 
Dziedzictwa Kulturowego w Wilamowicach, ul. Paderewskiego 3 (I piętro, sala narad). 

Obradom  przewodniczył: Pan  Stanisław  Nycz – Przewodniczący  Rady  Miejskiej 
   w  Wilamowicach.

Czas trwania:   od godz. 1400 do godz. 1540.
                         
Obecni: 15 radnych na stan 15 

   oraz zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu:

– Marian Trela -  Burmistrz  Wilamowic
– Stanisław Gawlik -  Zastępca Burmistrza
– Andrzej           Kołtun -  Sekretarz Gminy 
– Zyta Blachura – Majdak - Skarbnik Gminy
– Edward Grzywa - Adwokat
– Jerzy Kubik - Radny Powiatu Bielskiego
– Kazimiera Gabryś - Kierownik Wydz. SG
– Teresa Zejma - Naczelnik Urzędu Skarbowego w Bielsku-Białej
– Sołtysi sołectw Gminy Wilamowice oraz Przewodniczący Zarządu Osiedla Wilamowice
– Paweł Hetnał - Redaktor gazety „Region”

Porządek obrad:

Punkt 1. Otwarcie sesji.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Wilamowicach Pan Stanisław Nycz, 
który  powitał  zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności 
Pan  Przewodniczący  stwierdził,  że  w  sesji  uczestniczy  15  radnych  na  stan  15, 
co stanowi o prawomocności obrad XXVII po wyborach sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący RM – Odczytał porządek obrad, który wszyscy otrzymali:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.
6. Podjęcie uchwał w sprawie  :
1) Udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Bielskiego, 

z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu  pompy    infuzyjnej  dwustrzykawkowej oraz 
spirometru  diagnostycznego  przez  Szpital  Pediatryczny  w  Bielsku-Białej,  w  celu 
zaspokajania zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej w zakresie ochrony zdrowia;

2) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice;
3) Szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi;
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4) Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości;

5) Wprowadzenia  zmian  do  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy Wilamowice  na  lata 
2012 – 2019;

6) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2012.
7. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
8. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.
9. Zakończenie sesji.

– Czy są wnioski lub uwagi do tego programu? - Nie widzę.
– Kto jest „za” przyjęciem odczytanego porządku obrad?

„Za” - 15 radnych.

Punkt 3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

Przewodniczący RM:
– Czy ktoś z radnych chce zabrać głos w tym punkcie?
– Nie widzę.

Punkt 4. Wystąpienia zaproszonych gości.

Przewodniczący RM  poprosił o głos  Panią Teresę Zejma – Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Bielsku – Białej, w sprawie obowiązku posiadania kas fiskalnych podczas organizacji imprez 
lokalnych i związanych z tym kontroli.
Pani Teresa Zejma – Faktycznie, mamy coraz więcej kontroli, odwiedzane są festyny i imprezy 
lokalne ponieważ tam często  sprzedaż nie  jest  prawidłowo realizowana i  odbywa się  bez kas 
fiskalnych. UKS-y przeprowadzają akcję „Nie bądź jeleń – weź paragon”. Jest główna zasada – 
jeżeli ktoś sprzedaje alkohol, to bezwzględnie nie ma żadnych zwolnień, musi być kasa fiskalna. 
Dotyczy to również sprzedaży piwa o zawartości alkoholu powyżej 0,5%. Nie ma tu zwolnień dla 
żadnych stowarzyszeń, nawet jeśli działają na rzecz dobroczynną. 
Generalnie zwolnienie od kasy fiskalnej jest wtedy, jeżeli jednostka, która dokonuje sprzedaży nie 
przekroczyła  obrotu  za  ubiegły  rok  40.000  zł.  Dla  nowo  powstających  jednostek  jest  to  obrót 
20.000 zł. Na tym jest koniec – w pozostałych przypadkach kasa fiskalna jest obowiązkowa. Kary 
są wysokie, około 6.000 zł  i  może je nałożyć urząd skarbowy. Kontrole są nasilone w okresie 
letnim,  świątecznym,  w  czasie  ferii  zimowych,  odbywają  się  na  festynach  i  różnego  rodzaju 
spotkaniach. Co innego jest też jeśli chodzi o loterię - jeżeli kwota w banku nie przekracza 3.500 zł, 
wtedy tylko zgłaszamy loterię.
Przewodniczący RM – Czy są pytania?
Radny Stanisław Nowak – Kiedy straż organizuje festyn, to takich stoisk jest pięć czy siedem, 
czy na każdym ma być kasa fiskalna?
Pani Teresa Zejma – Kasy fiskalne muszą być, ja inaczej nie mogę odpowiedzieć. Chyba, że nie 
przekraczacie  za  ubiegły  rok  40.000  zł  obrotu  –  wtedy  z  kasy  fiskalnej  jesteście  zwolnieni,  
co oczywiście nie dotyczy sprzedaży alkoholu.
Przewodniczący RM – Czyli przy sprzedaży alkoholu kasa jest wymagana bezwzględnie, a co ze 
sprzedażą np. grochówki czy produktów z rożna?
Pani Teresa Zejma – Można bez kasy fiskalnej, jeśli jednostka nie przekroczyła 40.000 zł obrotu 
za  ubiegły rok.
Radny Władysław Carbol – A co w przypadku imprezy zamkniętej, np. w ośrodku kultury?
Pani Teresa Zejma – Np. organizujemy sylwestra, jest menu, jest alkohol – to nie jest sprzedaż 
ogólna, tylko zamyka się w określonej kwocie i tutaj kasy fiskalnej nie będzie, tutaj nie jest to festyn 
publiczny z dostępem dla każdego.
Radny Jan Sztafiński – Jako straż mamy trzy stoiska a tylko jedną kasę, przez którą przechodzi 
towar, czy tak może być? Podajemy ludziom towar a oni płacą przy tej jednej kasie.
Pani Teresa Zejma – Jeżeli to jest tak zorganizowane, to nie ma problemu.
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Radny Andrzej Nycz – Jeżeli jest zabawa szkolna albo impreza plenerowa, a nie przekraczamy 
obrotu 40.000 zł, to może się odbyć bez kasy fiskalnej?
Pani Teresa Zejma – To będzie w porządku.

Głos zabrał Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik, stwierdził że nie będzie mógł wziąć udziału 
w kolejnej sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, dlatego już teraz składa wszystkim świąteczne 
i noworoczne życzenia w imieniu swoim oraz Pana Starosty. Pan Jerzy Kubik podziękował radnym 
oraz  Panom  Burmistrzom  za  owocną  współpracę  w  bieżącym  roku  i  wyraził  nadzieję, 
że w kolejnym roku będzie się ona w dalszym ciągu tak dobrze układała.

Punkt 5. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Przewodniczący RM oddał głos Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  Kazimierz  Cebrat poinformował,  że  Komisja  Rewizyjna 
zapoznała się  z protokołem z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się dnia 28 listopada 
2012  roku.  Komisja  stwierdziła  zgodność  protokołu  ze  stanem  faktycznym.  Protokół  został 
wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej oraz obecnie znajduje się na sali obrad. 
Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do protokołu i wnioskuje o jego przyjęcie bez odczytywania.
Przewodniczący RM: 

– Czy są uwagi? - Nie widzę.
– Poddaję wniosek Komisji Rewizyjnej pod głosowanie, kto jest „za”?

„Za” - 15 radnych.

Punkt 6.  Podjęcie uchwał w sprawie:

1) Udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Bielskiego, 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu  pompy    infuzyjnej dwustrzykawkowej 
oraz spirometru diagnostycznego przez Szpital Pediatryczny w Bielsku-Białej, w celu 
zaspokajania  zbiorowych  potrzeb  wspólnoty  samorządowej  w  zakresie  ochrony 
zdrowia;

Przewodniczący  RM  – Odczytał  projekt  uchwały.  Stwierdził,  że  Komisje  Rady  Miejskiej 
pozytywnie go zaopiniowały.
Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej ze środków budżetu na 2012 rok, 
w wysokości 10.000 zł. 

– Czy są pytania? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/249/12

w sprawie

Udzielenia  pomocy  finansowej  w  formie  dotacji  celowej  dla  Powiatu  Bielskiego, 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu  pompy    infuzyjnej dwustrzykawkowej oraz 
spirometru  diagnostycznego  przez  Szpital  Pediatryczny  w  Bielsku-Białej,  w  celu 
zaspokajania zbiorowych potrzeb wspólnoty samorządowej w zakresie ochrony zdrowia

***
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2) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice;

Przewodniczący  RM  – Odczytał  projekt  uchwały.  Stwierdził,  że  Komisje  Rady  Miejskiej 
pozytywnie go zaopiniowały.
Regulamin  określa  szczegółowe  zasady  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  Gminy 
Wilamowice, w tym:

– Wymagania w zakresie utrzymania czystości i porządku na terenie nieruchomości;
– Rodzaje  i  minimalna  pojemność  pojemników  przeznaczonych  do  zbierania  odpadów 

komunalnych  na  terenie  nieruchomości  oraz  na  drogach  publicznych,  warunki 
rozmieszczenia  tych  pojemników  i  ich  utrzymania  w  odpowiednim  stanie  sanitarnym, 
porządkowym i technicznym; 

– Częstotliwość  i  sposób  pozbywania  się  odpadów  komunalnych  i  nieczystości  ciekłych 
z terenu nieruchomości oraz z terenów przeznaczonych do użytku publicznego; 

– Wymagania wynikające z wojewódzkiego planu gospodarki odpadami; 
– Obowiązki  osób  utrzymujących  zwierzęta  domowe,  mające  na  celu  ochronę  przed 

zagrożeniem  lub  uciążliwością  dla  ludzi  oraz  przed  zanieczyszczeniem  terenów 
przeznaczonych do wspólnego użytku; 

– Wymagania  utrzymania  zwierząt  gospodarskich  na  terenach  wyłączonych  z  produkcji 
rolniczej,  w  tym  także  zakazu  ich  utrzymywania  na  określonych  obszarach  lub 
poszczególnych nieruchomościach;

– Wyznaczanie  obszarów  podlegających  obowiązkowej  deratyzacji  i  terminów  jej 
przeprowadzania. 

Przewodniczący RM:
– Czy są pytania? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/250/12

w sprawie

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wilamowice

***

3) Szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania 
odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  i  zagospodarowania  tych 
odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi;

Przewodniczący  RM  – Odczytał  projekt  uchwały.  Stwierdził,  że  Komisje  Rady  Miejskiej 
pozytywnie go zaopiniowały.
Odbieranie  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  prowadzone  będzie  z 
częstotliwością: 
1) niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne - dwa razy w miesiącu; 
2) popiół – dwa razy w miesiącu; 
3) papier i tektura; tworzywa sztuczne, metal oraz opakowania wielomateriałowe; szkło - raz w 
miesiącu; 



- 5 -

4) odpady zielone w okresie od 1 maja do 30 listopada - dwa razy w miesiącu; 
5) przeterminowane leki – raz do roku; 
6) baterie i akumulatory – raz do roku; 
7) zużyty sprzęt elektryczny i elektroniczny – raz do roku; 
8) meble i odpady wielkogabarytowe – raz do roku; 
9) chemikalia - raz do roku; 
10) zużyte opony – raz do roku, 
11) odpady budowlane i rozbiórkowe pochodzące z prowadzenia drobnych prac nie wymagających 
pozwolenia na budowę, ani zgłoszenia zamiaru prowadzenia robót do starosty – raz do roku; 
W  punktach   selektywnego   zbierania   odpadów   komunalnych   mieszkańcy   będą  mogli 
bezpłatnie  oddawać  frakcje odpadów, o których mowa w pkt 5 -11. Uchwała będzie obowiązywać 
od 1 lipca 2013 roku.
Przewodniczący RM:

– Czy są pytania? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XXVII/251/12

w sprawie

Szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 
uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi

***

4) Wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi 
składanej przez właścicieli nieruchomości;

Przewodniczący  RM  – Odczytał  projekt  uchwały.  Stwierdził,  że  Komisje  Rady  Miejskiej 
pozytywnie go zaopiniowały.
Projekt określa wzór deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
składanej  przez  właścicieli   nieruchomości   zamieszkałych   położonych   na   terenie   Gminy 
Wilamowice.  Pierwsza deklaracja będzie składana przez właściciela nieruchomości w Urzędzie 
Gminy w Wilamowicach do dnia 15 marca 2013 r. 
Przewodniczący RM:

– Czy są pytania? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„za” - 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się” - 0.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR XXVII/252/12

w sprawie

Wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości

***

5) Wprowadzenia zmian do Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice na 
lata 2012 – 2019;

Przewodniczący RM  – Stwierdził, że Komisje Rady Miejskiej zapoznały się podczas posiedzeń 
z  „Informacją  o  zmianie  dochodów  i  wydatków  budżetowych  oraz  zmianach  w  Wieloletniej 
Prognozie Finansowej”.
Skarbnik Gminy Zyta Blachura – Majdak – Odczytała projekt uchwały.
Przewodniczący RM:

– Czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
„za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0.

UCHWAŁA NR XXVII/253/12

w sprawie

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice
na lata 2012 – 2019

***

6) Wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2012;

Skarbnik Gminy Zyta Blachura – Majdak – Odczytała projekt uchwały.
Dochody budżetowe zwiększa się o kwotę 145.494,00 zł, wydatki budżetowe zwiększa się o kwotę 
145.494,00 zł. Po wprowadzeniu zmian objętych projektem uchwały budżet Gminy Wilamowice 
wynosi: po stronie dochodów 44.748.081,26 zł, po stronie wydatków 45.236.761,35 zł. Planowany 
deficyt w kwocie 488.680,09 zł zostanie pokryty z zaciągniętych na rynku krajowym pożyczek.
Przewodniczący RM:

– Czy są pytania lub uwagi? - Nie widzę.
– Kto jest „za” podjęciem uchwały?

W głosowaniu brało udział 15 radnych:
za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

UCHWAŁA NR XXVII/254/12

w sprawie

wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2012

***
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Punkt 8. Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.

W pkt 3. nie zgłoszono spraw.

Punkt 9. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Radny Powiatu Bielskiego Jerzy Kubik – W nowym budżecie Powiat ma na uwadze zadanie 
związane z osuwiskiem w Starej Wsi. W planie jest również ujęta ulica Odsole.

***

Przewodniczący RM – Poprosił o głos mec. Edwarda Grzywę.
Mecenas Edward Grzywa – 24 kwietnia br. Rada Miejska w Wilamowicach podjęła 3 uchwały 
w  sprawie  złożenia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Gliwicach  na  3 
negatywne opinie Śląskiego Kuratora Oświaty w Katowicach dotyczące:

– połączenia Szkoły Podstawowej z Gimnazjum w Dankowicach
– połączenia Szkoły Podstawowej z Gimnazjum w Pisarzowicach
– włączenia Gimnazjum do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wilamowicach.

Pan  Burmistrz,  w  wykonaniu  uchwał  Rady  Miejskiej,  dnia  10  maja  br.  wniósł  skargi  do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach. Każdą sprawę uwzględniono i rozpoznano 
oddzielnie. WSA przedstawił argumentację, że Śląski Kurator Oświaty wydając zaskarżone przez 
Gminę Wilamowice opinie, zajął ogólnikowe stanowisko i nie wskazał konkretnego przepisu prawa, 
który  Gmina  miałaby  naruszyć  podejmując  zamiar  połączenia  placówek  szkolnych. 
Np. odnośnie opinii w sprawie połączenia szkół w Dankowicach Ślaski Kurator Oświaty w ogóle nie 
odniósł  się  do  argumentów  przedstawionych  przez  Burmistrza  Wilamowic. 
WSA stwierdził,  że  Ślaski  Kurator  Oświaty  wydając  swoje  opinie  przede  wszystkim  powinien 
odnosić się do swoich kompetencji czyli nadzoru pedagogicznego.
WSA zwrócił również uwagę na to, że wszystkie opinie były wydane po terminie. Zasada jest taka, 
że Śląski Kurator Oświaty w oparciu o przepisy o systemie oświaty, powinien wydać opinie w ciągu 
14  dni.  Wszystkie  opinie  były  wydane  w  15-tym  dniu,  czyli  powinny  mieć  tutaj  zastosowanie 
przepisy, że jeżeli organ nie zajął stanowiska w ustawowym terminie, to należy przyjąć, że opinia 
jest o takiej treści, o jaką wnoszono.
Stanowisko WSA jest druzgocące dla opinii, które wydał Śląski Kurator Oświaty. Jednak obecnie, 
gdyby Burmistrz i  Rada Miejska w Wilamowicach pozostawały przy swoim zamyśle utworzenia 
zespołów  szkół,  to  na  nowo  trzeba  podjąć  procedurę  uzyskania  pozytywnej  opinii  Śląskiego 
Kuratora Oświaty.
Wyroki wydane przez WSA w Gliwicach są nie prawomocne, gdyż Śląski Kurator Oświaty wniósł 
skargi kasacyjne. Zdaniem Śląskiego Kuratora Oświaty, skarga Rady Miejskiej w Wilamowicach 
w pierwszej kolejności powinna trafić do Śląskiego Kuratora Oświaty i wskazać naruszenie prawa, 
a dopiero następnie do WSA w Gliwicach.
Wydaje  mi  się,  że  należy  właściwymi  argumentami  przekonać  Śląskiego  Kuratora  Oświaty 
do naszej racji.
Przewodniczący RM – Dziękuję Panu Mecenasowi za prowadzenie tych trudnych spraw.
Mecenas Edward Grzywa – Podparliśmy się decyzjami wydanymi dla utworzenia zespołów szkół 
w Gminie Bestwina,  gdzie wobec identycznego stanu faktycznego decyzja Zastępcy Śląskiego 
Kuratora Oświaty była pozytywna.
Burmistrz Marian Trela – Poinformował o spotkaniu ze Ślaskim Kuratorem Oświaty ustalonym na 
miesiąc styczeń 2013 roku.

***

Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik omówił  obecny  etap  realizacji  procedury  dotyczącej 
gospodarki odpadami komunalnymi.

***
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Przewodniczący RM: 
– Odczytał zapytanie poselskie Pana Stanisława Szweda i odpowiedź Ministra Transportu, 

Budownictwa i Gospodarki Morskiej w sprawie budowy odcinka Mysłowice – Bielsko-Biała 
drogi ekspresowej S-1.

– Poinformował  radnych  o  zaproszeniu  Poseł  na  Sejm  Mirosławy  Nykiel  do  udziału 
w spotkaniu w Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury w Wilamowicach, które odbędzie się dnia 
22 grudnia br. o godz. 16.00. 

– Zachęcił uczestników sesji do wsparcia finansowego rodziców chorej Klaudii z Pisarzowic, 
kosztowne leczenie za granicą pomoże dziewczynce powrócić do zdrowia. Datek można 
złożyć do puszki, która znajduje się na sali narad.

***

Sołtys Dankowic Tadeusz Grzywa – Czy będą przewidziane jakieś podwyżki dla sołtysów?
Burmistrz Marian Trela – Na dzień dzisiejszy nie mamy zabezpieczonych w budżecie środków na 
ten cel.  Jeśli  Komisje Rady Miejskiej  wydadzą pozytywną opinię,  to możemy uruchomić środki 
z rezerwy budżetowej.

***

Przewodniczący  RM –  Kolejna,  XXVIII  sesja  Rady  Miejskiej  odbędzie  się  dnia  27  grudnia, 
tj. czwartek, o godz. 1000 w budynku Restauracji „Rogowa” w Wilamowicach.

Punkt 10. Zakończenie sesji.

Pan Przewodniczący Stanisław Nycz  – Podziękował wszystkim za udział w XXVII sesji Rady 
Miejskiej w Wilamowicach i ogłosił jej zakończenie (godz.: 1540).

Przewodniczący Rady Miejskiej
Stanisław Nycz

Protokołowała:
Ewa Grzywa

                                                                                                    
                                                                                                            


